
Протокол
пленарного засідання дев’ятої  сесії

Одеської обласної ради сьомого скликання

21 березня 2017 року                                                                                          м. Одеса

Присутні депутати:

Всього депутатів в обласній раді            -  84 
Присутні на початок сесії                        -  57

Присутні запрошені:

Голова обласної державної адміністрації  Степанов М.В.
Прокурор Одеської області Жученко О.Д.
Заступник  начальника  Головного  управління  Національної  поліції  в  Одеській  області

Гейко К.Г.
Керівники структурних підрозділів облдержадміністрації   
Міські голови (міст обласного значення), голови районних рад 
Представники засобів масової інформації                                  

Відкриває пленарне засідання голова обласної ради Урбанський А.І. 

На початок сесії зареєструвалися 57 депутаів. Кворум, необхідний для роботи сесії, є.
На початку сесії голова обласної ради Урбанський А.І. поздоровив депутатів обласної ради,

які відсвяткували свої дні народження у міжсесійний період.
Крім  того,  за  пропозицією  Ананьївської  районної  ради   від  імені  отамана  Ананьївської

козацької  паланки Чорноморського козацького війська всеукраїнського громадського об’єднання
«Українське  козацтво»  голова  обласної  ради  вручив  депутатам  обласної  ради  Щербіні  В.М.  і
Артеменку А.І. нагороди Української православної церкви Київського патріархату – медаль       «За
самопожертву і любов до Батьківщини» за волонтерську допомогу воїнам АТО, населенню на сході
України, дошкільним та загальноосвітнім учбовим закладам, будинкам престарілих.

Урбанський А.І. вручив Кубок України за 3-е командне місце по спортивному та бойовому
САМБО серед жінок та чоловіків, а також цінний подарунок обласної ради – наручний годинник –
Президенту Одеської обласної федерації САМБО Адзеленку О.В.

 
Депутати обласної ради заслухали:
-звернення представника професійно-технічного училища м.Чорноморськ з приводу проблем

фінансування закладу;
-  звернення  предстваника  трудового  колективу  Морського  торговельного  порту

м.Чорноморськ з приводу діяльності порту;
- представника громадськості м.Чорноморськ у підтримку попередніх виступаючих.

Депутатам  запропоновано  ознайомитися  з  рекомендованим  порядком  денним  сесії,  що
містить 50 питань. Порядок денний додається.

Проводиться голосування за прийняття порядку денного за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   76 
Проти                -   0
Утрималися     -      0
Не голосували  -     2
Приймається.



Від депутатів обласної ради надійшли пропозиції щодо доповнень до порядку денного сесії.
Урбанський  А.І  запропонував  згідно  із  статтями  43,  55  Закону  України  «Про  місцеве

самоврядування  в  Україні»  включити  до  порядку  денного  сесії  питання  «Про  затвердження
структури, чисельності апарату обласної ради, видатків на його утримання та інші заходи».

Проводиться  голосування  за  пропозицію  Урбанського  А.І.  щодо  включення  до  порядку
денного  проекту  рішення  «Про  затвердження  структури,  чисельності  апарату  обласної  ради,
видатків на його утримання та інші заходи».

Підсумки голосування: 
За                      -   73
Проти                -     0
Утрималися      -     0
Не голосували   -  5
Приймається.

Барвіненко Д.Л. запропонував включити до порядку денного сесії питання «Про звернення
депутатів Одеської обласної ради до Прем’єр-міністра України Гройсмана В.Б. з приводу ситуації,
що склалася навколо ремонту мосту біля села Паланка на дорозі М-15 Одеса-Рені, та соціально-
економічної напруги, яка виникла внаслідок цього». 

Проводиться  голосування  за  пропозицію  Барвіненка  Д.Л.  щодо  включення  до  порядку
денного проекту рішення  «Про звернення депутатів Одеської обласної ради до Прем’єр-міністра
України Гройсмана В.Б. з приводу ситуації, що склалася навколо ремонту мосту біля села Паланка
на дорозі М-15 Одеса-Рені, та соціально-економічної напруги, яка виникла внаслідок цього». 

Підсумки голосування: 
За                      -   75
Проти                -     0
Утрималися      -     0
Не голосували   -    3
Приймається.

Коваліш І.В. запропонувала  включити до порядку денного сесії питання  «Про звернення
депутатів Одеської обласної ради до Президента України, Кабінету Міністрів України та Верховної
Ради України про негайне реагування на факти незаконного поводження з твердими побутовими
відходами, що мають ознаки походження з іншого регіону України, та їх перевезення до Одеської
області». 

Проводиться голосування за пропозицію Коваліш І.В. щодо включення до порядку денного
проекту  рішення  «Про  звернення  депутатів  Одеської  обласної  ради  до  Президента  України,
Кабінету  Міністрів  України  та  Верховної  Ради  України  про  негайне  реагування  на  факти
незаконного  поводження  з  твердими  побутовими  відходами,  що  мають  ознаки  походження  з
іншого регіону України, та їх перевезення до Одеської області». 

Підсумки голосування: 
За                      -   68
Проти                -     0
Утрималися      -     0
Не голосували   -    10
Приймається.

Коваліш І.В. запропонувала  включити до порядку денного сесії  питання «Про звернення
депутатів Одеської обласної ради до Верховної Ради України та Кабінету міністрів України щодо
ситуації, яка склалася з формуванням проекту госпітальних округів на території Одеської області».

Проводиться голосування за пропозицію Коваліш І.В. щодо включення до порядку денного
проекту рішення «Про звернення депутатів Одеської обласної ради до Верховної Ради України та
Кабінету  Міністрів  України  щодо  ситуації,  яка  склалася  з  формуванням  проекту  госпітальних
округів на території Одеської області».  

Підсумки голосування: 



За                      -    25
Проти                -     7
Утрималися      -      3
Не голосували   -    43
Не приймається.

Коваліш І.В. запропонувала  включити до порядку денного сесії питання  «Про щорічний
медичний огляд депутатів  Одеської  обласної  ради,  зокрема на  психічні  розлади та  наркотичну
залежність».

Проводиться голосування за пропозицію Коваліш І.В. щодо включення до порядку денного
проекту рішення «Про щорічний медичний огляд депутатів Одеської обласної ради, зокрема на
психічні розлади та наркотичну залежність».

Підсумки голосування: 
За                      -    36
Проти                -     1
Утрималися      -      0
Не голосували   -    41
Не приймається.

Саутьонков В.М. запропонував  включити до порядку денного сесії питання «Про звернення
депутатів  Одеської  обласної  ради  до  Президента  України  та  Верховної  Ради  України  «Про
недопущення  дискримінації  за  мовною  ознакою  та  скасування  окремих  святкових  дат,  що
відзначаються на державному рівні».

Проводиться  голосування  за  пропозицію  Саутьонкова  В.М.  щодо включення до порядку
денного  проекту  рішення  «Про  звернення  депутатів  Одеської  обласної  ради  до  Президента
України  та  Верховної  Ради  України  «Про  недопущення  дискримінації  за  мовною  ознакою  та
скасування окремих святкових дат, що відзначаються на державному рівні».

 Підсумки голосування: 
За                      -    42
Проти                -     4
Утрималися      -      0
Не голосували   -    32
Не приймається.

Проводиться повторне голосування за пропозицію Саутьонкова В.М.
Підсумки голосування: 
За                      -    41
Проти                -     3
Утрималися      -      0
Не голосували   -    34
Не приймається.

Шкарівський  В.М.  запропонував   включити  до  порядку  денного  сесії  питання  «Про
звернення  депутатів  Одеської  обласної  ради  до  Президента  України,  Кабінету  Міністрів
України та Верховної Ради України щодо недопущення повної транспортної блокади Донбасу
та неухильного виконання Мінських угод».

Проводиться  голосування за  пропозицію Шкарівського В.М. щодо включення до порядку
денного  проекту  рішення  «Про звернення  депутатів  Одеської  обласної  ради  до  Президента
України, Кабінету Міністрів України та Верховної Ради України щодо недопущення повної
транспортної блокади Донбасу та неухильного виконання Мінських угод».

 Підсумки голосування: 
За                      -    44
Проти                -     1
Утрималися      -      0



Не голосували   -    38
Приймається.

Сеник  Р.В.  запропонував   включити  до  порядку  денного  сесії  питання   «Про  звернення
депутатів  Одеської  обласної  ради  до  Прем’єр-міністра  України  Гройсмана  В.Б.  з  приводу
вирішення  питання  із  встановлення  зовнішніх  пішохідних  переходів  на  відрізку  автодороги
«Одеса-Київ»  (дорога  загального  значення  М-05)  між  Клеверним  мостом  та  в’їздом  до  міста
Одеси».

Проводиться голосування за пропозицію Сеника Р.В. щодо включення до порядку денного
проекту рішення  «Про звернення депутатів Одеської обласної ради до Прем’єр-міністра України
Гройсмана В.Б. з приводу вирішення питання із встановлення зовнішніх пішохідних переходів на
відрізку автодороги «Одеса-Київ» (дорога загального значення М-05) між Клеверним мостом та
в’їздом до міста Одеси».

 Підсумки голосування: 
За                      -    59
Проти                -     0
Утрималися      -      1
Не голосували   -    18
Приймається.

Голова обласної ради Урбанський А.І. запропонував включити до порядку денного сесії 
наступні питання:

-  «Про  внесення  змін  до  рішення  обласної  ради  від  26  грудня  2012  року  
№  679-VI  «Про  затвердження  регіональної  комплексної  програми  з  утворення  (оновлення)
містобудівної  документації  територій  та  містобудівного  кадастру  Одеської  області  на
2012-2018 роки»;

- «Про внесення змін до рішення обласної ради  від 18 вересня 2013 року    № 880-VІ «Про
затвердження  Програми  оздоровлення  та  відпочинку  дітей  в  Одеській  області  на  період
2014-2017 років»;

- «Про внесення змін до рішення обласної ради від 21 лютого 2014 року № 1017-VI «Про
затвердження обласної програми розвитку фізичної культури і спорту в Одеській області на 2014-
2017 роки»;

- «Про  внесення змін до рішення обласної ради  від 26 травня 2016 року № 132-VIІ «Про
затвердження обласної комплексної програми «Сім’я і молодь Одещини» на 2016-2017 роки»;

- «Про внесення змін до рішення обласної ради  від 17 червня 2016 року     № 187-VІІ «Про
затвердження  регіональної  програми  забезпечення  житлом  дітей-сиріт,  дітей,  позбавлених
батьківського піклування, осіб та молоді з їх числа на 2016-2018 роки»;

- «Про внесення змін до рішення обласної ради від 23 грудня 2016 року  № 285-VII «Про
затвердження Програми розвитку туризму та курортів в Одеській області на 2017-2020 роки»

та розглянути їх до розгляду проекту рішення «Про обласний бюджет Одеської області на
2017 рік».

Проводиться  голосування  за  пропозицію  Урбанського  А.І.  щодо  включення  до  порядку
денного сесії вищезазначених проектів рішень. 

Підсумки голосування: 
За                      -    59
Проти                -     0
Утрималися      -      1
Не голосували   -    18
Приймається.

Голова  обласної  ради  Урбанський  А.І.  запропонував  включити  до  порядку  денного  сесії
питання  «Про  клопотання щодо нагородження  Почесною  грамотою  Верховної  Ради  України
Копусь  О.А.  і   Саннікової  О.П.  та  Грамотою  Верховної  Ради  України  трудового  колективу



державного  закладу  «Південноукраїнський  національний  педагогічний  університет  імені
К.Д. Ушинського».

Проводиться  голосування  за  пропозицію  Урбанського  А.І.  щодо  включення  до  порядку
денного сесії «Про клопотання щодо нагородження Почесною грамотою Верховної Ради України
Копусь  О.А.  і   Саннікової  О.П.  та  Грамотою  Верховної  Ради  України  трудового  колективу
державного  закладу  «Південноукраїнський  національний  педагогічний  університет  імені
К.Д. Ушинського».

 Підсумки голосування: 
За                      -    56
Проти                -     0
Утрималися      -      0
Не голосували   -    22
Приймається.

Артеменко А.І. запропонував  включити до порядку денного сесії питання «Про внесення
змін до рішення обласної ради від 20 жовтня 2016 року № 227-  VII «Про затвердження Плану
заходів із реалізації у 2016-2017 роках Стратегії економічного та соціального розвитку Одеської
області до 2020 року».

Голова обласної ради запропонував внести доповнення до рішення від 20 жовтня 2016 року
№227-VII при розгляді питання внесеного депутатом Ахмеровим О.О.

Пропозиція прийнята.
Проводиться голосування за прийняття порядку денного 9-ої сесії обласної ради в цілому з

урахуванням всіх додатково внесених питань.
Підсумки голосування: 
За                      -    67
Проти                -     0
Утрималися      -      0
Не голосували   -    11
Приймається.

Починається розгляд порядку денного сесії:

1.  СЛУХАЛИ:   Урбанського  А.І.,  голову  обласної  ради  -   Про  затвердження  структури,
чисельності апарату обласної ради, видатків на його утримання та інші заходи

Проект рішення підготовлений апаратом обласної ради та внсений головою обласної ради.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   64
Проти               -     1
Утрималися     -     0
Не голосували  -    13
Приймається.
Запитань та зауважень не було.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   62
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    16
Рішення прийняте.
Рішення №332-VII додається.



2. СЛУХАЛИ:  Кащі О.Р. керівника депутатської фракції «Наш край» в Одеській обласній
раді    «Про  звернення  депутатів  Одеської  обласної  ради  до Прем’єр-міністра  України  щодо
збереження Болградського району Одеської області як самостійної адміністративно-територіальної
одиниці».

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   68
Проти               -     1
Утрималися     -     0
Не голосували  -    9
Приймається.
Запитань та зауважень не було.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   70
Проти               -     1
Утрималися     -     0
Не голосували  -    7
Рішення прийняте.
Рішення №333-VII додається.

3.  СЛУХАЛИ:   Радковського  О.В.   першого  заступника  голови  обласної  ради,  керівника
депутатської фракції «Батьківщина» в Одеській обласній раді «Про звернення депутатів Одеської
обласної  ради  до  Прем’єр-міністра  України  Гройсмана  В.Б.,  Голови  Верховної  Ради  України
Парубія А.В. щодо недопущення скасування мораторію на продаж сільськогосподарської землі».

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   58
Проти               -     1
Утрималися     -     4
Не голосували  -   15
Приймається.
Запитань та зауважень не було.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   63
Проти               -     1
Утрималися     -     3
Не голосували  -    11
Рішення прийняте.
Рішення №334-VII додається.

4.  СЛУХАЛИ:  Шкарівського В.М. керівника депутатської  фракції  «Опозиційний блок» в
Одеській  обласній  раді  «Про звернення депутатів  Одеської  обласної  ради  до Прем’єр-міністра
України В. Гройсмана та Голови Верховної Ради України А. Парубія щодо складної ситуації, яка
виникла  у  2017  році  із  забезпеченням  коштами  по  субвенції  з  державного  бюджету  місцевим
бюджетам  на  надання  пільг  та  субсидій  на  оплату  електроенергії,  тепло-,  водопостачання  та
водовідведення, природного газу, квартплати та вивезення сміття».

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   59
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   19



Приймається.
Запитань та зауважень не було.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   67
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    11
Рішення прийняте.
Рішення №335-VII додається.

5. СЛУХАЛИ:  Шкарівського В.М. - керівника депутатської фракції «Опозиційний блок» в
Одеській обласній раді  «Про звернення депутатів Одеської обласної ради до Кабінету Міністрів
України щодо необхідності збільшення розміру мінімальної державної пенсії».

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   64
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   14
Приймається.
Запитань та зауважень не було.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   64
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    14
Рішення прийняте.
Рішення №336-VII додається.

6. СЛУХАЛИ:  Барвіненка Д.Л. - депутата обласної ради «Про звернення депутатів Одеської
обласної  ради  до  Прем’єр-міністра  України  Гройсмана  В.Б.  з  приводу  ситуації,  що  склалася
навколо ремонту мосту біля села Паланка на дорозі М-15 Одеса-Рені, та соціально-економічної
напруги, яка виникла внаслідок цього».    

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   65
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   13
Приймається.
 
Виступили : 
Андрєєнков В.В. - депутат обласної ради, 
Степанов М.В. – голова обласної державної адміністрації.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   70
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    8
Рішення прийняте.



Рішення №337-VII додається.

7. СЛУХАЛИ:  Коваліш І.В. - депутата обласної ради «Про звернення депутатів Одеської
обласної ради до Президента України, Кабінету Міністрів України та Верховної Ради України про
негайне  реагування  на  факти  незаконного  поводження  з  твердими  побутовими  відходами,  що
мають ознаки походження з іншого регіону України, та їх перевезення до Одеської області». 

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   64
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   14
Приймається.
Запитань та зауважень не було.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   73
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    5
Рішення прийняте.
Рішення №338-VII додається.

8.  СЛУХАЛИ:  Сеника Р.В.  -  депутата  обласної  ради «Про звернення депутатів  Одеської
обласної  ради  до  Прем’єр-міністра  України  Гройсмана  В.Б.  з  приводу  вирішення  питання  із
встановлення  зовнішніх  пішохідних  переходів  на  відрізку  автодороги  «Одеса-Київ»  (дорога
загального значення М-05) між Клеверним мостом та в’їздом до міста Одеси».

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   63
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   15
Приймається.
Запитань та зауважень не було.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   61
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    17
Рішення прийняте.
Рішення №339-VII додається.

9.  СЛУХАЛИ:   Шкарівського  В.М.  -  депутата  обласної  ради  «Про звернення  депутатів
Одеської обласної ради до Президента України, Кабінету Міністрів України та Верховної Ради
України щодо недопущення повної транспортної блокади Донбасу та неухильного виконання
Мінських угод».

Виступив Вітряний О.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   30
Проти               -     2
Утрималися     -     1



Не голосували  -   45
Рішення на прийняте.
 
10. СЛУХАЛИ: Урбанського А.І. «Про звіт обласної державної адміністрації про виконання

обласного бюджету Одеської області за 2016 рік».
Проект рішення підготовлений Департаментом фінансів обласної державної адміністрації та

внесений головою обласної державної адміністрації.

Із запитаннями виступили депутати обланої ради Коваліш І.В., Душейко В.П.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   61
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   17
Приймається.
Зауважень не було.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   60
Проти               -     2
Утрималися     -     0
Не голосували  -    16
Рішення прийняте.
Рішення №340-VII додається.

11.  СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.   «Про  затвердження  обласної  комплексної  програми
«Безпечна Одещина» на 2017-2018 роки».

Проект рішення підготовлений Департаментом фінансів обласної державної адміністрації та
внесений головою обласної державної адміністрації.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   64
Проти               -     2
Утрималися     -     0
Не голосували  -   12
Приймається.
Запитань та зауважень не було.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   61
Проти               -     2
Утрималися     -     0
Не голосували  -    15
Рішення прийняте.
Рішення №341-VII додається.

12. СЛУХАЛИ: Урбанського А.І.   «Про внесення змін та доповнень до рішення обласної
ради від 24 грудня 2013 року № 968-VI «Про затвердження Регіональної програми інформатизації
Одеської області на 2014-2016 роки «Електронна Одещина»(«е-Одещина», «e-Odesa Region»)».

Проект рішення підготовлений та внесений постійною комісією з питань транспорту, зв’язку
та морегосподарського комплексу. 

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.



Підсумки голосування: 
За                      -   55
Проти               -     1
Утрималися     -     0
Не голосували  -   22
Приймається.
Запитань та зауважень не було.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   51
Проти               -     3
Утрималися     -     0
Не голосували  -    24
Рішення прийняте.
Рішення №342-VII додається.

13. СЛУХАЛИ: Урбанського А.І. «Про внесення змін до рішення обласної ради від 24 грудня
2013 року № 969-VI «Про затвердження Регіональної програми цивільного захисту, техногенної та
пожежної безпеки Одеської області на 2014-2017 роки».

Проект  рішення  підготовлений  Департаментом  з  питань  цивільного  захисту,  оборонної
роботи та взаємодії з правоохоронними органами обласної державної адміністрації та внесений
головою обласної державної адміністрації.

 Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   56
Проти               -     0
Утрималися     -     1
Не голосували  -   21
Приймається.
Запитань та зауважень не було.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   57
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    19
Рішення прийняте.
Рішення №343-VII додається.

14.  СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.  «Про  внесення  змін  до  рішення  обласної  ради  від
21 лютого 2014 року № 1016-VI «Про затвердження обласної цільової програми «Здоров’я» на
2014-2018 роки».

Проект  рішення  підготовлений  Департаментом  охорони  здоров’я  Одеської  обласної
державної адміністрації та внесений головою обласної державної адміністрації.

 Виступив Батлюк О.В., депутат обласної ради.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   66
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   12
Приймається.
Запитань та зауважень не було.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.



Підсумки голосування: 
За                      -   71
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    7
Рішення прийняте.
Рішення №344-VII додається.

15. СЛУХАЛИ: Урбанського А.І. «Про внесення змін до рішення обласної ради від 21 грудня
2015  року  №  35-VII «Про  затвердження  обласної  цільової  програми  соціальної  підтримки
населення на 2016-2017 роки «Захист і Турбота».

Проект рішення підготовлений  Департаментом соціальної  та  сімейної  політики  Одеської
обласної державної адміністрації та внесений головою обласної державної адміністрації.

 Виступили: Коваліш І.В., Садовник А.А., Адзеленко О.В., Кобильніков О.Б., Чумаченко В.В.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   62
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   16
Приймається.

Доповнення:
-  Коваліш  І.В.  запропонувала  прийняти  рішення  відносно  змін  до  програми  «Захист  і

турбота»,  виключно замінивши назву виконавця  програми –  Департамент  охорони здоров’я  та
соціального  захисту  населення  обласної  державної  адміністрації  замінити  на  Департамент
соціальної та сімейної політики населення обласної державної адміністрації.

 Проводиться  голосування  за  пропозицію  Коваліш  І.В.   –  зміни  до  програми  «Захист  і
турбота» стосуються виключно заміни назви виконавця програми – Департамент охорони здоров’я
та  соціального  захисту  населення  обласної  державної  адміністрації  замінити  на  Департамент
соціальної та сімейної політики населення обласної державної адміністрації.

Підсумки голосування: 
За                      -   26
Проти               -     1
Утрималися     -     1
Не голосували  -   50
Не приймається.

- Коваліш І.В. доопрацювати даний проект з урахуванням фактичного фінансування -          71
мільйон на 60, 5, мільонів пропорційно знявши з кожного у напряму за 2017 рік.

Проводиться  голосування  за  пропозицію  Коваліш  І.В.  -  доопрацювати  даний  проект  з
урахуванням фактичного фінансування - 71 мільйон на 60, 5, пропорційно знявши з кожного у
напряму за 2017 рік.

Підсумки голосування: 
За                      -   30
Проти               -    0
Утрималися     -     1
Не голосували  -   47
Не приймається.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   51
Проти               -     0
Утрималися     -     0



Не голосували  -    27
Рішення прийняте.
Рішення №345-VII додається.

16.  СЛУХАЛИ: Урбанського А.І.  «Про внесення змін до Регіональної  програми розвитку
земельних  відносин  та  охорони  земель  на  2016-2018  роки,  затвердженої  рішенням  Одеської
обласної ради від 21 грудня 2015 року №39-VII»

Проект  підготовлений  Головним  управлінням  Держгеокадастру  в  Одеській  області  та
внесений головою обласної державної адміністрації.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   54
Проти               -     1
Утрималися     -     0
Не голосували  -   23
Приймається.
Запитань та зауважень не було.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   53
Проти               -     3
Утрималися     -     0
Не голосували  -    22
Рішення прийняте.
Рішення №346-VII додається.
17. СЛУХАЛИ: Урбанського А.І. «Про внесення змін до рішення Одеської обласної ради від

20 жовтня 2016 року № 227-VII «Про затвердження Плану заходів з реалізації у 2016-2017 роках
Стратегії економічного та соціального розвитку Одеської області до 2020 року».

Проект рішення підготовлений та внесений депутатом обласної ради Ахмеровим О.О.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   59
Проти               -     0
Утрималися     -     1
Не голосували  -   18
Приймається.

Доповнення :
- Артеменко А.І. - внести зміни до Плану заходів із реалізації у 2016-2017 роках Стратегії

економічного  та  соціального  розвитку  Одеської  області  до  2020  року»,  доповнивши  завдання
Любашівського  району  пунктом  В.2.1.6.  «Соціальний  захист  та  соціальне  обслуговування
населення, у т.ч. тимчасово переміщених осіб».

   Проводиться голосування за пропозицію Артеменка А.І. – «внести зміни до Плану заходів
із реалізації у 2016-2017 роках Стратегії економічного та соціального розвитку Одеської області до
2020 року», доповнивши завдання Любашівського району пунктом В.2.1.6. «Соціальний захист та
соціальне обслуговування населення, у т.ч. тимчасово переміщених осіб».

Підсумки голосування: 
За                      -  41
Проти               -     0
Утрималися     -     1
Не голосували  -   36
Не приймається.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 



За                      -   50
Проти               -     1
Утрималися     -     0
Не голосували  -    27
Рішення прийняте.
Рішення №347-VII додається.

18. СЛУХАЛИ: Урбанського А.І. «Про внесення змін до рішення обласної ради від 23 грудня
2016 року № 284-VII «Про затвердження Регіональної програми підтримки розвитку книговидання
та засобів масової інформації в Одеській області на 2017-2019 роки».

Проект рішення підготовлений  управлінням культури, національностей, релігій та охорони
об’єктів  культурної  спадщини Одеської  обласної  державної  адміністрації  та  внесений головою
Обласної державної адміністрації.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   64
Проти               -     0
Утрималися     -     1
Не голосували  -   13
Приймається.
Запитань та зауважень не було.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   61
Проти               -     0
Утрималися     -     1
Не голосували  -    16
Рішення прийняте.
Рішення №348-VII додається.

19. СЛУХАЛИ: Урбанського А.І. «Про внесення змін до рішення обласної ради від 26 грудня
2012  року  №  679-VI  «Про  затвердження  регіональної  комплексної  програми  з  утворення
(оновлення)  містобудівної  документації  та  містобудівного  кадастру  Одеської  області  на
2012-2018 роки».

Проект  рішення  підготовлений  управлінням  містобудування  та  архітектури  обласної
державної адміністрації та внесений головою обласної державної адміністрації.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   42
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   36
Не приймається.

Надійшла пропозиція проголосувати за повернення до розгляду питання «Про внесення змін
до рішення обласної  ради від 26 грудня 2012 року № 679-VI  «Про затвердження регіональної
комплексної  програми  з  утворення  (оновлення)  містобудівної  документації  та  містобудівного
кадастру Одеської області на 2012-2018 роки».

 Проводиться голосування за повернення до розгляду проекту рішення
Підсумки голосування: 
За                      -   47
Проти               -     0
Утрималися     -     0



Не голосували  -   31
Приймається.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   63
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   16
Приймається.
Запитань та зауважень не було.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   61
Проти               -     0
Утрималися     -     1
Не голосували  -    17
Рішення прийняте.
Рішення №349-VII додається.

20.  СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.  «Про  внесення  змін  до  рішення  обласної  ради  від
18 вересня 2013 року № 880-VI «Про затвердження Програми оздоровлення та відпочинку дітей в
Одеській області на період 2014-2017 років».

Проект  рішення  підготовлений  управлінням  молодіжної  політики  та  спорту  обласної
державної адміністрації та внесений головою обласної державної адміністрації.

Запитання: Коваліш І.В.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   55
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   23
Приймається.
Доповнення:
Коваліш  І.В.  запропонувала  відправити  програму  на  доопрацювання  з  урахуванням

приведення  її  до  реального  фінансування  –  пропорційно,  щоб  можна  було  побачити  зміни  у
бюджеті.

Проводиться  голосування  за  пропозицію  Коваліш  І.В.  -  відправити  програму  на
доопрацювання  з  урахуванням  приведення  її  до  реального  фінансування  –  пропорційно,  щоб
можна було побачити зміни у бюджеті.

Підсумки голосування: 
За                      -   29
Проти               -     0
Утрималися     -     1
Не голосували  -   48
Не приймається.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   55
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    23



Рішення прийняте.
Рішення №350-VII додається.

21.  СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.  «Про  внесення  змін  до  рішення  обласної  ради  від
21 лютого 2014 року № 1017-VI «Про затвердження обласної програми розвитку фізичної культури
і спорту в Одеській області на 2014-2017 роки».

Проект  рішення  підготовлений  управлінням  молодіжної  політики  та  спорту  обласної
державної адміністрації та внесений головою обласної державної адміністрації.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   60
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   18
Приймається.

Доповнення:
-  Сеник Р.В.  запропонував  у  пункті  3.6.  визначити фінансування  у  обсязі  2600,0  тис.грн.

замість 5200, 0 млн.грн. Додати пункт 3.7. «Цільове придбання інвентарю для спортивних установ
на території населених пунктів області  з обсягом фінансування 2600,0тис.грн. 

Проводиться  голосування  за   пропозицію  депутата  Сеника  Р.В.  «у  пункті  3.6.  визначити
фінансування  у  обсязі  2600,0  тис.грн.  замість  5200,0  млн.грн.  Додати  пункт  3.7.  «Цільове
придбання інвентаря для спортивних установ на території населених пунктів області  з обсягом
фінансування 2600,0 тис.грн.» 

Підсумки голосування: 
За                      -   62
Проти               -     0
Утрималися     -     1
Не голосували  -   15
Приймається.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   76
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    2
Рішення прийняте.
Рішення №351-VII додається.

21. СЛУХАЛИ: Урбанського А.І. «Про внесення змін до рішення обласної ради від 6 травня
2016  року  №  132-VII  «Про  затвердження  обласної  комплексної  програми  «Сім’я  і  молодь
Одещини» на 2016-2017 роки».

Проект  рішення  підготовлений  управлінням  молодіжної  політики  та  спорту  обласної
державної адміністрації та внесений головою обласної державної адміністрації.

Запитання: Повзун М.М.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   71
Проти               -     1
Утрималися     -     0
Не голосували  -    6
Приймається.



Доповнення:  депутат  обласної  ради  Повзун  М.М.  запропонував  виключити  пункт  2.2.  з
додатку 2 до Програми, а пункт 2.1. залишити у попередній редакції, тобто «Виплата стипендії
Одеської обласної ради обдарованим дітям Одеської області».

Проводиться голосування за пропозицію депутата обласної ради Повзуна М.М. «виключити
пункт 2.2. з додатку 2 до Програми, а пункт 2.1. залишити у попередній редакції тобто «Виплата
стипендії  Одеської обласної ради обдарованим дітям Одеської області».

 Підсумки голосування: 
За                      -   69
Проти               -     0
Утрималися     -      0
Не голосували  -     9
Приймається.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   69
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    9
Рішення прийняте.
Рішення №352-VII додається.

22. СЛУХАЛИ: Урбанського А.І «Про внесення змін до рішення обласної ради від 17 червня
2016 року № 187-VII «Про затвердження регіональної програми забезпеченням житлом дітей-сиріт
та дітей, позбавлених батьківського піклування, осіб та молоді з їх числа на 2016-2018 роки».

Проект рішення підготовлений службою у справах дітей обласної державної адміністрації та
внесений головою обласної державної адміністрації.

Запитання: Сеник Р.В.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   70
Проти               -     0
Утрималися     -     1
Не голосували  -   7
Приймається.
Зауважень не було.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   69
Проти               -     0
Утрималися     -     1
Не голосували  -    8
Рішення прийняте.
Рішення №353-VII додається.

23. СЛУХАЛИ: Урбанського А.І «Про внесення змін до рішення обласної ради від 23 грудня
2016 року № 285-VII «Про затвердження Програми розвитку туризму та курортів Одеської області
Одеської області на 2017-2020 роки».

Проект  рішення  підготовлений  управлінням  туризму,  рекреацій  та  курортів  обласної
державної адміністрації та внесений головою обласної державної адміністрації.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 



За                      -   60
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   18
Приймається.
Запитів та зауважень не було.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   64
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    14
Рішення прийняте.
Рішення №354-VII додається.

24. СЛУХАЛИ: Урбанського А.І «Про обласний бюджет Одеської області на 2017 рік.
Проект рішення підготовлений Департаментом фінансів обласної державної адміністрації та

внесений головою обласної державної адміністрації.

Виступили: Вітряний О.А., Лазаренко М.Д., Коваліш І.В., Бакланов І.В., Кащі О.Р.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   70
Проти               -     1
Утрималися     -     0
Не голосували  -   7
Приймається.

Зміни та доповнення:

- Зінченко М.А.: «Доручити облдержадміністрації спільно з профільною комісією обласної
ради  з  питань  освіти,  культури,  молоді,  спорту  та  туризму  до  1  травня  відпрацювати  план
оптимізації мережі штатів та контингенту професійно-технічних навчальних закладів і розробити
регіональне замовлення на 2017-2018 навчальні роки з відповідним розглядом обласною радою та
відповідними змінами до обласного бюджету на 2017 рік».

Проводиться  голосування  за  пропозицію  Зінченко  М.А.  «Доручити  облдержадміністрації
спільно з профільною комісією обласної ради з питань освіти, культури, молоді, спорту та туризму
до 1 травня відпрацювати план оптимізації мережі штатів та контингенту професійно-технічних
навчальних  закладів  та  розробити  регіональне  замовлення  на  2017-2018  навчальні  роки  з
відповідним  розглядом  обласною  радою  та  відповідними  змінами  до  обласного  бюджету  на
2017 рік».

Підсумки голосування: 
За                      -   73
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    5
Приймається.

- Зінченко М.А.: «Привести у відповідність назви діючих програм у додатку 6».



Проводиться  голосування за  пропозицію Зінченко М.А.:  «Привести у відповідність назви
діючих програм у додатку 6».

Підсумки голосування: 
За                      -   70
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    8
Приймається.

- Вітряний О.А.: замінити формулювання – «будівництво котельні в селі Бендзари Балтського
району» на «заміна системи опалення в школі в селі Бендзари Балтського району».

Проводиться  голосування  за  пропозицію  Вітряного  О.А.:  замінити  формулювання  –
«будівництво котельні в селі Бендзари Балтського району» на «заміна системи опалення в школі в
селі Бендзари Балтського району».

Підсумки голосування: 
За                      -   8
Проти               -     4
Утрималися     -     4
Не голосували  -    62
Не приймається.

- Вітряний О.А. : «Передбачити окремим пунктом наступне: «здійснювати видатки обласного
бюджету починаючи з 3 000 грн., через систему закупівель «Прозоро».

Проводиться  голосування  за  пропозицію  Вітряного  О.А.  «Передбачити  окремим пунктом
наступне:  здійснювати  видатки  обласного  бюджету  починаючи  з  3 000  грн.,  через  систему
закупівель «Прозоро».

Підсумки голосування: 
За                      -   11
Проти               -     2
Утрималися     -     2
Не голосували  -    63
Не приймається.

- Вітряний О.А.: «Передбачити пунктом ремонт дороги Балта-Піщане – Пужайкове у сумі     5
мільйонів гривень». 

Проводиться  голосування  за  пропозицію  Вітряного  О.А.  «Передбачити  пунктом  ремонт
дороги Балта-Піщане – Пужайкове у сумі 5 мільйонів гривень». 

Підсумки голосування: 
За                      -   6
Проти               -     3
Утрималися     -     2
Не голосували  -    67
Не приймається.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   71
Проти               -     1



Утрималися     -     0
Не голосували  -    6
Рішення прийняте.
Рішення №355-VII додається.

Урбанський  А.І.  запропонував  надати  слово  для  інформації  про  діяльність  органів
прокуратури Одеської області прокурору Одеської області Жученку О.Д.

Заперечень не було.

Запитання до Жученка О.Д.:

Баранський В.С.,  Саутьонков В.М.,  Адзеленко  О.В.,  Андрєєнков  В.В.,  Шкарівський В.М.,
Кутателадзе О.Д., Кобильніков О.Б.

Згідно   з  пунктом  3.11.6  Регламенту  Одеської  обласної  ради  сьомого  скликання  голова
обласної ради оголосив перерву у засіданні на 1 годину.

Продовження розгляду питань порядку денного сесії обласної ради.

25.  СЛУХАЛИ:  Урбанський А.І.  запропонував повернутися до розгляду проекту рішення,
внесеного депутатом обласної  ради Артеменком А.І.  «Про внесення змін до рішення Одеської
обласної ради від 20 жовтня 2016 року № 227-VII «Про затвердження Плану заходів з реалізації у
2016-2017  роках  Стратегії  економічного  та  соціального  розвитку  Одеської  області  до  
2020 року».

Проводиться голосування за  повернення до розгляду проекту рішення, внесеного депутатом
обласної ради Артеменком А.І.

Підсумки голосування: 
За                      -   51
Проти               -     1
Утрималися     -     0
Не голосували  -   27
Приймається.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   46
Проти               -     0
Утрималися     -     1
Не голосували  -   32
Приймається.
Запитань та зауважень не було.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   45
Проти               -     0
Утрималися     -     1
Не голосували  -    33
Рішення прийняте.
Рішення №356-VII додається.

26.  СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І  «Про  обрання  до  складу  постійної  поліцейської  комісії
Управління поліції охорони в Одеській області представників громадськості».



Проект  підготовлено  постійною  комісією  обласної  ради  з  питань  правової  політики,
забезпечення законності та правопорядку, боротьби з організованою злочинністю та корупцією та
внесено головою обласної ради.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   59
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   20
Приймається.

Доповнення:
-  Андрєєнков  В.В.  запропонував  включити  до  складу  комісії  депутата  обласної  ради

Червякова С.В.

Проводиться  голосування  за  пропозицію  Андрєєнкова  В.В.  про  включення  депутата
Червякова С.В. до складу  постійної поліцейської комісії Управління поліції охорони в Одеській
області представників громадськості.

Підсумки голосування: 
За                      -   44
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   35
Приймається.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   54
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    25
Рішення прийняте.
Рішення №357-VII додається.

27.  СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.:  «Про  обрання  до  складу  поліцейської  комісії  Відділу
поліції охорони об’єктів стратегічного значення представників громадськості».

Проект  підготовлено  постійною  комісією  обласної  ради  з  питань  правової  політики,
забезпечення законності та правопорядку, боротьби з організованою злочинністю та корупцією та
внесено головою обласної ради.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   55
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   24
Приймається.

Зміни та доповнення: 
- депутат обласної ради Андрєєнков В.В. запропонував включити до складу комісії депутата

обласної ради Саутьонкова В.М.
Проводиться  голосування  за  пропозицію  депутата  обласної  ради  Андрєєнкова  В.В.  щодо

включення до складу поліцейської комісії Відділу поліції охорони об’єктів стратегічного значення
представників громадськості депутата обласної ради Саутьонкова В.М.

Підсумки голосування: 
За                      -   52



Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   27
Приймається.

-  депутат  обласної  ради  Червяков  С.В.  запропонував  виключити  зі  складу  комісії
Шаріпова М.В.

Проводиться  голосування  за  пропозицію  депутата  обласної  ради  Червякова  С.В.  про
виключення зі складу поліцейської комісії Відділу поліції охорони об’єктів стратегічного значення
представників громадськості Шаріпова М.В.

Підсумки голосування: 
За                      -   36
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   43
Не приймається.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   62
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    17
Рішення прийняте.
Рішення №358-VII додається.

28. СЛУХАЛИ: Урбанського А.І.: «Про обрання до складу поліцейської комісії Управління
патрульної поліції м. Одеса представників громадськості».

Проект  підготовлений  постійною  комісією  обласної  ради  з  питань  правової  політики,
забезпечення законності та правопорядку, боротьби з організованою злочинністю та корупцією і
внесений головою обласної ради.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   58
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   21
Приймається.

Доповнення:
- депутат обласної ради Андрєєнков В.В. запропонував включити до складу комісії депутата

обласної ради Червякова С.В.
Проводиться  голосування  за  пропозицію  депутата  обласної  ради  Андрєєнкова  В.В.  щодо

включення до складу  поліцейської комісії Управління патрульної поліції м. Одеса представників
громадськості депутата обласної ради Червякова С.В.

Підсумки голосування: 
За                      -   49
Проти               -     2
Утрималися     -     0
Не голосували  -   28
Приймається.

- депутат обласної ради Паращенко С.В. запропонував включити до складу комісії депутата
обласної ради Щербіни В.М.



Проводиться  голосування  за  пропозицію  депутата  обласної  ради  Паращенка  С.В.  щодо
включення до складу  поліцейської комісії Управління патрульної поліції м. Одеса представників
громадськості депутата обласної ради Щербіни В.М.

Підсумки голосування: 
За                      -   56
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   23
Приймається.

- депутат обласної ради Табунщик Р.В. запропонував включити до складу комісії депутата
обласної ради Корженка О.В..

Проводиться  голосування  за  пропозицію  депутата  обласної  ради  Табунщика  Р.В.  щодо
включення до складу  поліцейської комісії Управління патрульної поліції м. Одеса представників
громадськості депутата обласної ради Корженка О.В.

Підсумки голосування: 
За                      -   54
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   25
Приймається.

-  депутат  обласної  ради  Кащі  О.Р.  запропонував  включити  до  складу  комісії  депутата
обласної ради Антова Т.Д.

Проводиться голосування за пропозицію депутата обласної ради Кащі О.Р. щодо включення
до  складу  поліцейської  комісії  Управління  патрульної  поліції  м.  Одеса  представників
громадськості депутата обласної ради Антова Т.Д.

Підсумки голосування: 
За                      -   61
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   18
Приймається.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   67
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    12
Рішення прийняте.
Рішення №359-VII додається.

29.  СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.:  «Про  внесення  змін  до  рішення  виконавчого  комітету
Одеської обласної Ради народних депутатів від 2 жовтня 1984 року № 493 «О сети территорий и
объектов природно-заповедного фонда».

Проект рішення підготовлений та внесений депутатом обласної ради Ахмеровим О.О.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   51
Проти               -    2
Утрималися     -     0
Не голосували  -   26
Приймається.



Обговорення питання: 
- Баранський В.С. запропонував не голосувати за прийняття цього рішення.

- Шкарівський В.М. запропонував зняти з розгляду питання.

- Сеник Р.В. підтримав пропозицію не голосувати за прийняття цього рішення.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   31
Проти               -     8
Утрималися     -     1
Не голосували  -    39
Рішення не прийняте.
 
30.  СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.:  згідно  з  пунктом  3.12.3  Регламенту  обласної  ради   на

пленарному  засіданні  обласної  ради  може  бути  об’єднано  розгляд   кількох  однотипних  за
тематикою і сутністю питань порядку денного, про що радою приймається процедурне рішення. 

Урбанський  А.І.  запропонував  проголосувати  за  об’єднання  і  розгляд  однотипних  питань
порядку денного з 19 до 22.

 Проекти рішень підготовлені та внесені постійною комісією обласної ради з питань екології,
природокористування, запобігання надзвичайних ситуацій та ліквідації їх наслідків 

Проводиться  голосування  за  об’єднання  і  розгляд  однотипних  питань  порядку  денного  з
19 до 22.

Підсумки голосування: 
За                      -   64
Проти               -    0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   15
Приймається.

Проводиться голосування за прийняття проектів рішень:
 -  Про  відмову  в  наданні  погодження  Державній  службі  геології  та  надр  України  щодо

надання  спеціального  дозволу  на  користування  надрами  з  метою  геологічного  вивчення
нафтогазоносних  надр,  у  тому  числі  дослідно-промислової  розробки  родовищ  з  подальшим
видобуванням нафти,  газу (промислова розробка родовищ),  газу природного, конденсату, нафти
Зміїної площі, розташованої в межах західної частини північно-західного шельфу Чорного моря;

-  Про  відмову  в  наданні  погодження  Державній  службі  геології  та  надр  України  щодо
надання  спеціального  дозволу  на  користування  надрами  з  метою  геологічного  вивчення
нафтогазоносних  надр,  у  тому  числі  дослідно-промислової  розробки  родовищ  з  подальшим
видобуванням нафти,  газу (промислова розробка родовищ),  газу природного, конденсату, нафти
Криловської площі, розташованої в межах західної частини північно-західного шельфу Чорного
моря;

-  Про  відмову  в  наданні  погодження  Державній  службі  геології  та  надр  України  щодо
надання  спеціального  дозволу  на  користування  надрами  з  метою  геологічного  вивчення
нафтогазоносних  надр,  у  тому  числі  дослідно-промислової  розробки  родовищ  з  подальшим
видобуванням нафти,  газу (промислова розробка родовищ),  газу природного, конденсату, нафти
площі  Медуза,  розташованої  в  межах  південно-західної  частини  північно-західного  шельфу
Чорного моря;

-  Про  відмову  в  наданні  погодження  Державній  службі  геології  та  надр  України  щодо
надання  спеціального  дозволу  на  користування  надрами  з  метою  геологічного  вивчення
нафтогазоносних  надр,  у  тому  числі  дослідно-промислової  розробки  родовищ  з  подальшим
видобуванням нафти,  газу (промислова розробка родовищ),  газу природного, конденсату, нафти



площі Созанського, розташованої в межах південно-західної частини північно-західного шельфу
Чорного моря,  за основу.

Підсумки голосування: 
За                      -   58
Проти               -    0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   21
Приймається.
Запитань та зауважень не було.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   60
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    19
Рішення прийняте.
Рішення №№360-VII, 361-VII,  362-VII,  363-VII додаються.

31.  СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.:  «Про  укладання  контракту  з  директором  комунальної
установи «Одеський обласний центр української  культури»,  що перебуває у спільній власності
територіальних  громад  сіл,  селищ,  міст  області,  повноваження  з  управління  якою  делеговано
обласній державній адміністрації».

Проект рішення підготовлений управлінням культури, національностей, релігій та охорони
об’єктів  культурної  спадщини  обласної  державної  адміністрації  та  внесений  головою обласної
державної адміністрації.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   59
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   20
Приймається.
Запитань та зауважень не було.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   61
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    18
Рішення прийняте.
Рішення №364-VII додається.

32.  СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.:  «Про  призначення  на  посаду  директора  комунальної
установи  «Одеська  обласна  універсальна  наукова  бібліотека  імені  М.С.  Грушевського»,  що
перебуває у спільній власності територіальних громад сіл, селищ, міст області, повноваження з
управління якою делеговано обласній державній адміністрації».

Проект рішення підготовлений управлінням культури, національностей, релігій та охорони
об’єктів  культурної  спадщини  обласної  державної  адміністрації  та  внесений  головою обласної
державної адміністрації.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   61
Проти               -     0
Утрималися     -     0



Не голосували  -   18
Приймається.
Запитань та зауважень не було.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   54
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    25
Рішення прийняте.
Рішення №365-VII додається.

33.  СЛУХАЛИ: Урбанського А.І.:  «Про укладення контрактів  з  директорами комунальних
закладів  освіти,  що  перебувають  у  спільній  власності  територіальних  громад  сіл,  селищ,  міст
області, повноваження з управління якими делеговано обласній державній адміністрації».

Проект  рішення  підготовлений  Департаментом  освіти  і  науки  обласної  державної
адміністрації та внесений головою обласної державної адміністрації.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   56
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   23
Приймається.

 Зміни:
-  депутат  обласної  ради  Сеник  Р.В.  запропонував  у  пунктах  1.3.  і  1.4.  проекту  рішення

замінити 1 рік на 3 роки.
Проводиться  голосування  за  пропозицію  депутата  обласної  ради  Сеника  Р.В.  і  викласти

пункти 1.3. та 1.4. проекту рішення у такій редакції:
«1.3. Кириловою Людмилою Василівною,  директором комунального  закладу  «Ананьївська

загальноосвітня школа-інтернат І-ІІІ ступенів», на 3 роки.
1.4. Порожнюк  Тетяною  Павлівною,  директором  комунального  закладу  «Чорнянська

спеціальна загальноосвітня школа-інтернат І-ІІ ступенів», на 3 роки».
Підсумки голосування: 
За                      -   61
Проти               -     1
Утрималися     -     0
Не голосували  -   17
Приймається.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   57
Проти               -     1
Утрималися     -     0
Не голосували  -    21
Рішення прийняте.
Рішення №366-VII додається.



34.  СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.:  «Про  призначення  на  посаду  директора  комунального
закладу «Одеська спеціальна загальноосвітня школа-інтернат № 93 І-ІІІ ступенів з дошкільними
групами  корекційного  та  реабілітаційного  спрямування»,  що  перебуває  у  спільній  власності
територіальних  громад  сіл,  селищ,  міст  області,  повноваження  з  управління  яким  делеговано
обласній державній адміністрації».

Проект  рішення  підготовлений  Департаментом  освіти  та  науки  обласної  державної
адміністрації та внесений головою обласної державної адміністрації.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   59
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   20
Приймається.
Запитань та зауважень не було.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   60
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    19
Рішення прийняте.
Рішення №367-VII додається.

35.  СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.:  «Про  укладання  контракту  з  директором  КУ «Одеська
обласна  база  спеціального  медичного  постачання»,  що  перебуває  у  спільній  власності
територіальних  громад  сіл,  селищ,  міст  області,  повноваження  з  управління  якою  делеговано
обласній державній адміністрації»

Проект  рішення  підготовлений  Департаментом  охорони  здоров’я  обласної  державної
адміністрації та внесений головою обласної державної адміністрації.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   44
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   35
Приймається.
Запитань та зауважень не було.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   43
Проти               -     3
Утрималися     -     0
Не голосували  -    33
Рішення прийняте.
Рішення №368-VII додається.

36.  СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.:  «Про  укладання  контракту  з  головним  лікарем
КУ «Одеська  міська  станція  швидкої  медичної  допомоги»,  що  перебуває  у  спільній  власності
територіальних  громад  сіл,  селищ,  міст  області,  повноваження  з  управління  якою  делеговано
обласній державній адміністрації». 

Проект  рішення  підготовлений  Департаментом  охорони  здоров’я  обласної  державної
адміністрації та внесений головою обласної державної адміністрації.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.



Підсумки голосування: 
За                      -   61
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   18
Приймається.
Запитань та зауважень не було.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   63
Проти               -     3
Утрималися     -     0
Не голосували  -    16
Рішення прийняте.
Рішення №369-VII додається.

37.  СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.:  «Про  продовження  строку  дії  контракту  з  керівниками
обласних установ медичної сфери, що перебувають у спільній власності територіальних громад
сіл,  селищ,  міст  області,  повноваження  з  управління  якими  делеговано  обласній  державній
адміністрації».   

Проект  рішення  підготовлений  Департаментом  охорони  здоров’я  обласної  державної
адміністрації та внесений головою обласної державної адміністрації.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   62
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   17
Приймається.
Запитань та зауважень не було.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   58
Проти               -     3
Утрималися     -     0
Не голосували  -    21
Рішення прийняте.
Рішення №370-VII додається.

38. СЛУХАЛИ: Урбанського А.І.: «Про внесення змін до рішення обласної ради від             10
грудня 2015 року № 10-VII «Про затвердження Регламенту Одеської обласної ради                  VII
скликання».  

Проект  рішення  підготовлений  та  внесений постійною комісією обласної  ради  з  питань
регламенту, місцевого самоврядування, депутатської діяльності, етики та гласності.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   64
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   15
Приймається.
Запитань та зауважень не було.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 



За                      -   60
Проти               -    0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    19
Рішення прийняте.
Рішення №371-VII додається.

39. СЛУХАЛИ: Урбанського А.І.: «Про внесення змін до рішення обласної ради від             10
грудня 2015 року № 18-VII «Про затвердження Положення про постійні комісії Одеської обласної
ради VII скликання».

  Проект рішення підготовлений  та внесений депутатом обласної ради Теплицьким В.Е.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   59
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   20
Приймається.
Запитань та зауважень не було.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   55
Проти               -    0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    24
Рішення прийняте.
Рішення №372-VII додається.

40.  СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.:  «Про  призначення  на  посаду  директора  комунального
підприємства «Одеська обласна енергозберігаюча компанія».

  Проект  рішення  підготовлений   управлінням  обласної  ради  з  майнових  відносин  та
внесений головою обласної ради.

Обговорення питання:

Душейко В.П. запропонував у назві та у пункті 1. проекту рішення слова «призначити на
посаду» замінити словами «укласти контракт».

Проводиться голосування за пропозицію депутата обласної ради Душейка В.П. у назві та у
пункті 1 проекту рішення слова «призначити на посаду» замінити словами «укласти контракт».

Підсумки голосування: 
За                      -   28
Проти               -     2
Утрималися     -     1
Не голосували  -   48
Не приймається.

Проводиться голосування за повернення до розгляду:
Підсумки голосування: 
За                      -   49
Проти               -     0
Утрималися     -     1
Не голосували  -   29
Приймається.



Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   49
Проти               -     0
Утрималися     -     2
Не голосували  -   28
Приймається.
 Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   51
Проти               -    1
Утрималися     -     0
Не голосували  -    27
Рішення прийняте.
Рішення №373-VII додається.

41.  СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.:  «Про  призначення  на  посаду  директора  комунального
підприємства «Облтрансбуд».

 Проект рішення підготовлений  управлінням обласної ради з майнових відносин та внесений
головою обласної ради.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   65
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   14
Приймається.
 
Доповнення:
- депутат обласної ради Андрєєнков В.В. запропонував доповнити проект рішення пунктом

«Доручити  Шинкевичу  О.І.  підготувати  на  чергову  сесію  обласної  ради  звіт  про  фінансово-
господарську діяльність комунального підприємства «Облтрансбуд».

Проводиться  голосування  за  пропозицію  депутата  обласної  ради  Андрєєнкова  В.В.:
доповнити  проект  рішення  пунктом  «Доручити  Шинкевичу  О.І.  підготувати  на  чергову  сесію
обласної  ради  звіт  про  фінансово-господарську  діяльність  комунального  підприємства
«Облтрансбуд».

Підсумки голосування: 
За                      -   54
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   25
Приймається.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   63
Проти               -    0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    16
Рішення прийняте.
Рішення №374-VII додається.



42.  СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.:  згідно  з  пунктом  3.12.3  Регламенту  обласної  ради   на
пленарному  засіданні  обласної  ради  може  бути  об’єднано  розгляд   кількох  однотипних  за
тематикою і сутністю питань порядку денного, про що радою приймається процедурне рішення. 

Урбанський  А.І.  запропонував  проголосувати  за  об’єднання  і  розгляд  однотипних  питань
порядку денного з 34 до 46.

 Проекти рішення підготовлені управлінням обласної ради з майнових відносин та внесені
головою обласної ради.

Проводиться  голосування  за  об’єднання  і  розгляд  однотипних  питань  порядку  денного  з
34 до 46.

Підсумки голосування: 
За                      -   60
Проти               -    0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   19
Приймається.

Проводиться голосування за прийняття проектів рішень за основу:
- Про надання згоди БІЛГОРОД-ДНІСТРОВСЬКОМУ ДИТЯЧОМУ БУДИНКУ-ІНТЕРНАТУ,

що належить до об’єктів комунальної власності територіальних громад сіл, селищ, міст області в
особі Одеської обласної ради, на відновлення меж земельної ділянки, розташованої на території
Маразліївської об’єднаної сільської громади Білгород-Дністровського району Одеської області; 

- Про надання згоди Мирнопільському геріатричному будинку-інтернату, що належить до
об’єктів комунальної власності територіальних громад сіл, селищ, міст області в особі Одеської
обласної ради, на відновлення меж земельної ділянки, розташованої за адресою: Одеська область,
Арцизький район, с. Мирнопілля, вул. Центральна, 90;

-  Про надання згоди Мирнопільському геріатричному будинку-інтернату, що належить до
об’єктів комунальної власності територіальних громад сіл, селищ, міст області в особі Одеської
обласної  ради,  на  відновлення  меж  земельних  ділянок,  розташованих  за  адресами:  Одеська
область,  Арцизький  район,  с.  Мирнопілля,  вул.  Центральна,  90  а,  90  б  та  на  території
Мирнопільської сільської ради Арцизького району Одеської області;

-  Про надання згоди  КОМУНАЛЬНОМУ ЗАКЛАДУ «ЖОВТНЕВА ЗАГАЛЬНООСВІТНЯ
ШКОЛА-ІНТЕРНАТ», що належить до об’єктів комунальної власності територіальних громад сіл,
селищ,  міст  області  в  особі  Одеської  обласної  ради,  на  відновлення  меж  земельних  ділянок,
розташованих на території Жовтневої сільської ради Ширяївського району Одеської області;

-  Про  надання  згоди  БАРАБОЙСЬКОМУ  ПСИХОНЕВРОЛОГІЧНОМУ  БУДИНКУ-
ІНТЕРНАТУ, що належить до об’єктів комунальної власності територіальних громад сіл, селищ,
міст області в особі Одеської обласної ради, на відновлення меж земельної ділянки, розташованої
на території Барабойської сільської ради Овідіопольського району Одеської області;

-  Про  надання  згоди  АНАНЬЇВСЬКОМУ  ДИТЯЧОМУ  БУДИНКУ-ІНТЕРНАТУ,  що
належить до об’єктів комунальної власності територіальних громад сіл, селищ, міст області в особі
Одеської  обласної  ради,  на  відновлення  меж  земельної  ділянки,  розташованої  на  території
Ананьївської-Другої сільської ради Одеської області;

-  Про  надання  згоди  КОМУНАЛЬНОМУ  ЗАКЛАДУ  «ТРОЇЦЬКА  СПЕЦІАЛЬНА
ЗАГАЛЬНООСВІТНЯ  ШКОЛА-ІНТЕРНАТ  І-ІІ  СТУПЕНІВ»,  що  належить  до  об’єктів
комунальної власності територіальних громад сіл, селищ, міст області в особі Одеської обласної
ради, на відновлення меж земельної ділянки, розташованої на території Троїцької сільської ради
Любашівського району Одеської області;

- Про надання згоди Новосавицькому психоневрологічному будинку-інтернату, що належить
до об’єктів комунальної власності територіальних громад сіл, селищ, міст області в особі Одеської
обласної ради, на відновлення меж земельної ділянки, розташованої на території Новосавицької
сільської ради Великомихайлівського району Одеської області;

- Про надання згоди ВЕЛИКОРИБАЛЬСЬКОМУ ПСИХОНЕВРОЛОГІЧНОМУ БУДИНКУ-
ІНТЕРНАТУ, що належить до об’єктів комунальної власності територіальних громад сіл, селищ,



міст області в особі Одеської обласної ради, на відновлення меж земельної ділянки, розташованої
на території Ярославської сільської ради Саратського району Одеської області;

- Про надання згоди БАЛТСЬКОМУ ПСИХОНЕВРОЛОГІЧНОМУ БУДИНКУ-ІНТЕРНАТУ,
що належить до об’єктів комунальної власності територіальних громад сіл, селищ, міст області в
особі Одеської обласної ради, на відновлення меж земельної ділянки, розташованої на території
Балтської міської ради Одеської області;

- Про надання згоди БАЛТСЬКОМУ ПСИХОНЕВРОЛОГІЧНОМУ БУДИНКУ-ІНТЕРНАТУ,
що належить до об’єктів комунальної власності територіальних громад сіл, селищ, міст області в
особі Одеської обласної ради, на відновлення меж земельної ділянки, розташованої на території
Балтської міської об’єднаної територіальної громади Одеської області;

-  Про  надання  згоди  КОМУНАЛЬНОМУ  ЗАКЛАДУ  «ЧОРНЯНСЬКА  СПЕЦІАЛЬНА
ЗАГАЛЬНООСВІТНЯ  ШКОЛА-ІНТЕРНАТ  І-ІІ  СТУПЕНІВ»,  що  належить  до  об’єктів
комунальної власності територіальних громад сіл, селищ, міст області в особі Одеської обласної
ради, на відновлення меж земельної ділянки, розташованої на території Чорнянської сільської ради
Окнянського району Одеської області;

-  Про  надання  згоди  на  відновлення  меж  земельної  ділянки,  розташованої  за  адресою:
Одеська область, м. Ізмаїл, вул. Зелена, 107.

Підсумки голосування: 
За                      -   61
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   18
Приймається.
Запитань та зауважень не було.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   57
Проти               -    0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    22
Рішення прийняте.
Рішення №№375-VII, 376-VII, 377-VII, 378-VII, 379-VII, 380-VII, 381-VII, 382-VII, 383-VII,

384-VII, 385-VII, 386-VII, 387-VII додаються.

43. СЛУХАЛИ: Урбанського А.І: «Про підсумки звітів депутатів Одеської обласної ради   VII
скликання за 2016 рік».

Проект  рішення  підготовлений  та  внесений  постійною  комісією  обласної  ради  з  питань
регламенту, місцевого самоврядування, депутатської діяльності, етики та гласності.

 При обговоренні проекту рішення виступили:
- Ахмеров О.О., Дімчогло Ю.Д., Адрєєнков В.В.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   40
Проти               -    0
Утрималися     -     1
Не голосували  -    38
Рішення не прийняте.

44. СЛУХАЛИ: Урбанського А.І: «Про план роботи Одеської обласної ради на 2017 рік».
Проект рішення підготовлений апаратом обласної ради та внесений головою обласної ради.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 



За                      -   50
Проти               -     1
Утрималися     -     0
Не голосували  -   28
Приймається.
Запитань та зауважень не було.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   50
Проти               -    0
Утрималися     -     0
Не голосували  -    29
Рішення прийняте.
Рішення № 388-VII додається.

45. СЛУХАЛИ: Урбанського А.І:  «Про клопотання щодо нагородження Почесною грамотою
Верховної Ради України Копусь О.А. і  Саннікової О.П. та   Грамотою Верховної Ради України
трудового  колективу  державного  закладу  «Південноукраїнський  національний  педагогічний
університет імені К.Д. Ушинського»

Проект рішення підготовлений апаратом обласної ради та внесений головою обласної ради.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За                      -   54
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   25
Приймається.
Запитань та зауважень не було.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За                      -   53
Проти               -    3
Утрималися     -     0
Не голосували  -    23
Рішення прийняте.
Рішення № 389-VII додається.

Від секретаріату сесії з інформацією про депутатські запити виступив Барський В.С.   

46.  СЛУХАЛИ:  Барського  В.С.  «Про  депутатський  запит  депутата  обласної  ради
Вітряного О.А».

Проводиться голосування за підтримку депутатського запиту Вітряного О.А.
Підсумки голосування: 
За                      -   17
Проти               -     3
Утрималися     -     0
Не голосували  -   59
Не підтриманий.

47.  СЛУХАЛИ:  Барського  В.С.  «Про  депутатський  запит  депутата  обласної  ради
Вітряного О.А».

Проводиться голосування за підтримку депутатського запиту Вітряного О.А.
Підсумки голосування: 



За                      -   13
Проти               -    0
Утрималися     -     2
Не голосували  -   64
Не підтриманий.

48.  СЛУХАЛИ:  Барського  В.С.  «Про  депутатський  запит  депутата  обласної  ради
Вітряного О.А».

Проводиться голосування за підтримку депутатського запиту Вітряного О.А.
Підсумки голосування: 
За                      -   3
Проти               -     0
Утрималися     -     4
Не голосували  -   72
Не підтриманий.

49.  СЛУХАЛИ:  Барського  В.С.  «Про  депутатський  запит  депутата  обласної  ради
Дерев’янка М.М.

Проводиться голосування за підтримку депутатського запиту Дерев’янка М.М.
Підсумки голосування: 
За                      -   50
Проти               -     1
Утрималися     -     0
Не голосували  -   28
Депутатський запит підтриманий.
Рішення №390-VII додається

50.  СЛУХАЛИ:  Барського  В.С.  «Про  депутатський  запит  депутата  обласної  ради
Шкарівського В.М.».

Проводиться голосування за підтримку депутатського запиту Шкарівського В.М.
Підсумки голосування: 
За                      -   61
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   18
Депутатський запит підтриманий.
Рішення №391-VII додається

51.  СЛУХАЛИ:  Барського  В.С.  «Про  депутатський  запит  депутата  обласної  ради
Сеника Р.В.».

Проводиться голосування за підтримку депутатського запиту Сеника Р.В.
Підсумки голосування: 
За                      -   43
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   36
Депутатський запит підтриманий.
Рішення №392-VII додається.

52.  СЛУХАЛИ:  Барського  В.С.  «Про  депутатський  запит  депутата  обласної  ради
Адзеленка О.В.».

Проводиться голосування за підтримку депутатського запиту Адзеленка О.В.
Підсумки голосування: 
За                      -   51



Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   28
Депутатський запит підтриманий.
Рішення №393-VII додається

53.  СЛУХАЛИ:  Барського  В.С.  «Про  депутатський  запит  депутата  обласної  ради
Адзеленка О.В.».

Проводиться голосування за підтримку депутатського запиту Адзеленка О.В.
Підсумки голосування: 
За                      -   45
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   34
Депутатський запит підтриманий.
Рішення №394-VII додається

54.  СЛУХАЛИ:  Барського  В.С.  «Про  депутатський  запит  депутата  обласної  ради
Адзеленка О.В.».

Проводиться голосування за підтримку депутатського запиту Адзеленка О.В.
Підсумки голосування: 
За                      -   55
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   24
Депутатський запит підтриманий.
Рішення №395-VII додається.

55.  СЛУХАЛИ:  Барського  В.С.  «Про  депутатський  запит  депутата  обласної  ради
Баранського В.С.».

Проводиться голосування за підтримку депутатського запиту Баранського В.С.
Підсумки голосування: 
За                      -   46
Проти               -     0
Утрималися     -     0
Не голосували  -   33
Депутатський запит підтриманий.
Рішення №396-VII додається

56. Різне.
Згідно з пунктом 3.12.24. Регламенту обласної ради VII скликання розгляд питання порядку

денного  сесії  «Різне»  передбачає  надання  депутатам  можливості  виступити  із  заявами  або
повідомленнями протягом 30 хвилин.  Обговорення заяв і  повідомлень не проводиться,  рішення
щодо них не приймаються

 Виступили:
-  Барвіненко  Д.Л.  –  проблемні  питання  існування  Аккерманської  фортеці  та  діяльності

КП «Фортеця»;
-  Адзеленко  О.В.,  Шкарівський  В.М.,  Душейко  В.П.  -   щодо  діяльності  ВГО  «Комітет

виборців» (Бойко А.М.);
 - Кобильніков О.Б. – щодо узгодженості при визначенні часу проведення окремих засідань

постійних комісій обласної ради.

Порядок денний дев’ятої сесії обласної ради  VII скликання вичерпано, пленарне засідання
дев’ятої сесії Одеської обласної ради сьомого скликання оголошено закритим.



Голова обласної ради                                                                                  А.І.Урбанський


